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售业务 The travelers check is easy to carry, safe to use and simple to

handle. It is a kind of payment tool suitable for an official visit or

touring abroad. It is more convenient and secure than cash. It can be

cashed or directly used in various major banks, international hotels,

restaurants, and other consumption facilities. 旅行支票携带方便、

使用安全、手续简便，是一种用于公务出国或旅游，比现金

更为方便和安全的支付工具。可到各大银行、国际酒店、餐

厅及其他消费场所兑换现金或直接使用。 ICBC currently can

handle travelers checks agency sales and cashing. Youre only

required to produce the travelers check with your own signature and

your own valid identification certificate, and countersign it on the

counter. If both signatures are in conformity, cash can be withdrawn

at once. 工商银行目前可提供旅行支票的代售和兑付业务，您

只需出具本人签发的旅行支票及本人有效身份证件并在银行

柜台当场复签，双签核对相符后即可办理兑付现金。 100Test 

下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


